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  این روزها که تب نقل و انتقالات بالاست چند بازیکن جوان 
نام شان بیشتر ار همه نام ها به گوش می رسد.  لیموچی، 
آقایی پور، فلاح و... نام هایی هستند که باشگاه های بزرگ 
برای صیدشان به ظاهر در تکاپو هستند. در لیگی که 
گذشت با تمام فراز و فرودها و نقص ها به هرحال چند 
بازیکن جوان چهره شدند و در تیم های شهرستانی خود 
درخشیدند. در فصل نقل و انتقالات هم همان ها روی 
بورس هستند. با این حال نکته آزاردهنده ای که به چشم 
می آید چرخش دلال ها یا ایجنت های این بازیکنان جوان 
در باشگاه های مختلف برای بازارگرمی و بستن بالاترین 
قراردادهاست. تا این جای کار باز هم غیرطبیعی نیست 
که دلالی برای بستن قرارداد بالاتری تلاش کند. مشکل 
جایی ایجاد می شود که برای بازارگرمی خبرهای دروغین 
منتشر می شود و روی بازیکن جوان و پدیده فشار مضاعف 
گذاشته می شود. در این بین هواداران هم بر شعله های 
این آتش با عجول بودن خود می دمند. امروز لیموچی و 
امثال او هنوز قوره نشده مویز شده اند و کار را به جایی 
رسانده اند که دو باشگاه را به جان هم انداخته اند. هر 
چند که مدیران هم کم مقصر نیستند اما آنچه که باید به 
این پدیده ها از هم اکنون آموخت اینکه دنیای قهرمانی و 
حرفه ای بودن دنیای بلندمدتی نیست که در آن بتوان 
اخلاقیات را زیر پا گذاشت و ماندگار شد. چند فصل قبل 
همین اتفاقاتی که برای لیموچی و آقایی پور افتاده برای 
امین قاسمی نژاد افتاد. هنوز خوب به یاد داریم که او و 
دلالش برای به دست آوردن پول بیشتر عصر در باشگاه 
باشگاه استقلال  با  پرسپولیس مذاکره کردند و شبانه 
قرارداد بستند و فرزاد مجیدی در مدح این بداخلاقی 
گفت که استقلال دربی نقل و انتقالات را برد. استقلال 
قاسمی نژاد را صید کرد اما قاسمی نژاد آن بازیکنی نشد که 
همه منتظرش بودند و استقلال به پایش میلیاردها تومان 
هزینه کرد. حالا هم لیموچی و آقایی پور معلوم نیست 
که همان بازیکنانی باشند که هواداران در رؤیاهایشان از 
آنها ناجی ساخته اند. به هر حال آنها در تیم های انتهای 
جدول بدون هیچ فشار تماشاگری و بدون هیچ شناختی 
رویشان بازی می کردند و جرقه می زدند. اما در سپاهان و 
استقلال و پرسپولیس با اتمسفر متفاوت و فشار فزاینده ای 
روبه رو هستند و نمی توان انتظار داشت که به اندازه پول 
و جنجالی که برایشان خرج شده موفق باشند. این وسط 
اما برنده واقعی فقط دلال ها هستند که برای پورسانت 
بیشتر دست بازیکن بی نوا را گرفته و از این باشگاه به 
آن باشگاه می برند و بدون در نظر گرفتن شرایط چانه 
می زنند. آنها جیب شان را پرپول می کنند و بازیکن بی نوا را 
در فشار روحی و روانی حاصل از این بازارگرمی له می کنند.

مهاجمسابقملوانفولادیشد
به دنبال درخواست کادر فنی تیم فولاد و پس از برگزاری 
جلسه مشترک با هوشنگ نصیرزاده، مدیرعامل باشگاه 
فولاد خوزستان قرارداد محمدرضا سلیمانی به مدت دو 
از شاگردان یحیی  تا این مهاجم یکی  فصل امضا شد 
گل محمدی در بیست وچهارمین دوره لیگ برتر باشد. 
سلیمانی در فصل گذشته رقابت های لیگ برتر با هشت 
بندرانزلی  ملوان  تأثیرگذار  بازیکنان  از  یکی  زده  گل 
بود. مهاجم جدید فولاد سابقه بازی در تیم های سایپا، 
تیم  و  استقلال  راه آهن،  رفسنجان،  مس  ذوب آهن، 

جوانان ایران را در کارنامه دارد.
 

توافقعیدیباگلگهر
با  انزلی  بندر  تیم فوتبال ملوان  مدافع فصل گذشته 
باشگاه گل گهر سیرجان به توافق رسید. مجید عیدی 
مدافع فصل گذشته تیم فوتبال ملوان بندرانزلی با باشگاه 
گل گهر سیرجان به توافق رسید. این بازیکن در دو هفته 
گذشته مذاکراتی را با باشگاه سپاهان انجام داده و حتی 
گفته می شود با این باشگاه قرارداد هم امضا کرده است، 
ولی او ظاهراً تصمیمش را تغییر داده و با مدیران گل گهر 

به توافق رسیده است.

فخرالدینیدرسبدخیبر
حسین خبیری در بهمن سال 1402 و به دنبال انتخاب فراز 
کمالوند به  عنوان سرمربی جدید تیم فوتبال صنعت نفت 
آبادان به  عنوان مدیرعامل جدید باشگاه خیبر خرم آباد 
برگزیده شد و تا پایان فصل گذشته به فعالیت خود ادامه 
داد که در نهایت فعالیت او به صعود این تیم به لیگ برتر 
انجامید. خبیری که اکنون مدیر مجموعه ورزشی شهید 
شیرودی است، دیگر فعالیتی به عنوان مدیرعامل خیبر 
ندارد. از باشگاه خیبر خبر می رسد که میلاد فخرالدینی 
با مدیران این باشگاه به توافق رسیده است و اگر اتفاق 
برتر  تازه وارد لیگ  تیم  به  به زودی  خ ندهد،  ویژه ای ر
می پیوندد. خیبری ها پیش تر عارف رستمی، علیرضا 

نقی زاده و تونی فریتاس باتیستا را جذب کرده بودند.
 

یحیی،کنترانمیخواهد
کنت  کریستوفر  برتر  لیگ  گذشته  فصل  در  فولادی ها 
و شهاب گردان را به عنوان دو گلر بزرگسال در لیست 
از  گردان  خداحافظی  با  حالا  و  داشتند  خود  نفرات 
ح قرمزپوشان  فوتبال، گلر اتریشی تنها دروازه بان مطر
اهوازی محسوب می شود. در شرایطی که یک سال دیگر 
از قرارداد کنت با فولاد باقی مانده، این دروازه بان اتریشی 
هنوز به ایران نیامده و از باشگاه فولاد هم خبر می رسد 
که یحیی گل محمدی چندان روی کنت نظر مساعدی 
ندارد. مسئولان باشگاه فولاد با نظر یحیی گل محمدی 
ح لیگ برتری مذاکراتی  با دو دروازه بان نام آشنا و مطر
توافق  به  آنها  از  با یکی  امیدوارند بزودی  و  داشته اند 
نهایی برسند و قرارداد امضا کنند. گل محمدی، برای گلر 
دوم علاقه مند به استفاده از یک بازیکن جوان است که 

لیست بزرگسال را پر نکند.
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دقیقی؛فرماندهمرداب
مذاکرهمدیراننمایندهقزوینبارحمتیوزارع

انزلیمیآید از سرمربیشمسآذر
تیم فوتبال ملوان بندرانزلی به دنبال این است تا در فصل 
بیست و چهارم هم درخشان ظاهر شود. انزلی چی ها که 
فصل گذشته با حضور در رده ششم بهترین نتیجه تاریخ این 

تیم را رقم زدند، حالا برای فصل پیش رو به دلیل اعزام 
برخی از ستاره های لیگ به خدمت مقدس سربازی 
همچون ابوالفضل جلالی، بازیکن سابق استقلال 
از نظر جذب بازیکن شرایط خوبی دارند. جلالی 

استقلال  در  را  گل  پاس  بیشترین  گذشته  فصل 
بازیکنان  تأثیرگذارترین  از  یکی  و  کرد  ثبت 

استقلال بود. البته قوهای سفید انزلی 
از پست ها بلاتکلیف بودند  در برخی 
که مهم ترینش سرمربی این تیم بود 

با  تیم  این  اما دیروز خبر رسید که 
سعید دقیقی برای عقد قرارداد 2ساله 

به توافق رسیده است. دقیقی که 
سال گذشته هدایت شمس آذر را 
به عهده داشت و در نهایت با این 

تیم تازه لیگ برتری شده، موفق به 
ثبت شگفتی شد، بعد از پایان فصل 

اعلام کرده بود که با شرایط مالی کنونی 
قزوینی ها، قادر به ادامه همکاری نخواهد 

هفته  و  د یکی  طی  علت  همین  به   . بود

اخیر زمزمه هایی در خصوص تیم بعدی این مربی جوان 
شنیده می شد که مهم ترین آنها مربوط به ملوان بندرانزلی 
بود. باشگاه ملوان بلافاصله بعد از توافق نهایی با سعید 
دقیقی، در صفحه اینستاگرامی خود از زحمات مهدی 
تارتار برای هدایت این تیم در لیگ بیست و سوم 
تشکر کرد. علاوه بر این رامبد رشیدی، قائم مقام 
فصل گذشته باشگاه ملوان به عنوان سرپرست 
مدیرعاملی این باشگاه انتخاب و معرفی شد. خبر 
دیگر در خصوص ملوان حضور بازیکن گلزن این 
تیم محمدرضا سلیمانی در فولاد است. قرارداد 
سلیمانی به مدت دو فصل امضا شد تا این 
مهاجم بلندقامت یکی از شاگردان یحیی 
گل محمدی در بیست و چهارمین دوره لیگ 

برتر باشد.
این بازیکن اسبق ملوان در فصل گذشته 
رقابت های لیگ برتر عملکرد بسیار خوبی 
8 گل زده  با  و  به نمایش گذاشت  از خود 
یکی از بازیکنان تأثیرگذار ملوان بندرانزلی 
لقب گرفت. مهاجم جدید فولاد همچنین 
بازی در تیم های سایپا، ذوب آهن،  سابقه 
مس رفسنجان، راه آهن، استقلال و تیم ملی 

جوانان فوتبال ایران را در کارنامه دارد.

بعد از نتایج موفقی که شـــمس آذر قزوین در 
لیگ برتر گرفت و رتبه تک رقمی را به دســـت 
آورد، ســـعید دقیقی مورد توجه چند باشـــگاه 

مهم قرار گرفت. 
در روزهـــای اخیـــر و در شـــرایطی کـــه گفتـــه 
می شـــد دقیقی احتمالاً کارش را با شمس آذر 
ادامـــه می دهـــد اما بـــه یکبـــاره و بـــا انتقال 
مهـــدی تارتار بـــه گل گهـــر، پیشـــنهاد ملوان 

روی میـــز آمد. 
دقیقـــی خیلـــی زود شـــرایط را ســـنجید و در 
نهایـــت تصمیم گرفـــت به جای شـــمس آذر 
در ملـــوان بـــه فعالیت مربیگری خـــود ادامه 

 . هد بد
البته شـــمس آذر پـــس از جدایی ســـرمربی 
خود بـــی کار ننشســـته و تلاش خـــود را برای 
انتخاب جانشـــین دقیقی آغاز کرده اســـت. 
مالـــک ایـــن باشـــگاه یکـــی دو روز قبـــل در 
گفت و گویـــی تأکیـــد کرد کـــه آنها هـــم برای 
جانشـــینی دقیقی با یک مربی خوشنام وارد 
مذاکـــره شـــده اند. گویا این مربی خوشـــنام 

ع.  کســـی نیســـت جز مازیار زار
سرمربی ســـابق ملوان که این تیم را ابتدا به 

لیـــگ برتر بازگرداند و ســـپس در این 
مســـابقات حفظ کـــرد. او فصل قبل 

و بـــا تغییـــرات مدیریتـــی در ملوان 
جای خـــود را به تارتـــار داد اما حالا 

می توانـــد به لیگ برتر برگـــردد و این 
بار روی نیمکت شـــمس آذر بنشیند. 

در صورت رسمی شـــدن این انتقال به 
نکتـــه جالبی هـــم برمی خوریـــم. مازیار 
ع که اهـــل انزلی اســـت روی نیمکت  زار
شـــمس آذر قزوین می نشـــیند و ســـعید 

دقیقی کـــه اصالتاً قزوینی اســـت باید 
ملوان بنـــدر انزلـــی را هدایت کند. 
عـــلاوه بـــر ایـــن مهـــدی رحمتـــی 
هـــم یکـــی از گزینه هـــای نیمکت 
شـــمس آذر اســـت. رحمتی فصل 
گذشـــته هدایـــت تیم نســـاجی را 
بـــر عهـــده داشـــت کـــه بـــه دلیل 
کســـب نتایـــج ضعیـــف در لیـــگ 
برتـــر و لیـــگ قهرمانان آســـیا او در 

هفتـــه ســـیزدهم و پیـــش از اتمـــام 
نیم فصل از هدایت ایـــن تیم کنار 

گذاشـــته شد.

 ســـپاهان یکی از تیم هـــای فعال در فصل 
نقـــل و انتقالات تابســـتانی فوتبـــال ایران 
اســـت که تاکنون بازیکنان سرشناســـی را 
به خدمت گرفته اســـت. اولیـــن بازیکنی 
کـــه این تیـــم از پرســـپولیس و اســـتقلال 
هایجـــک کـــرد، جـــواد آقایی پـــور ســـتاره 
فصل گذشته اســـتقلال خوزستان است. 
بازیکنی که یکی از ســـوژه های اصلی نقل 
و انتقـــالات بوده و اخبـــار مختلفی درباره 

مذاکـــرات او و مبالغـــی دربـــاره خـــودش 
و رضایتنامه اش، شـــنیده شـــده اســـت. 
اینکـــه 40میلیـــارد پـــول رضایتنامـــه اش 
بـــوده و 40میلیـــارد هم به خـــودش داده 
شـــده اســـت. در این میان، بحث قرارداد 
او بـــا اورنبورگ روســـیه هم مطرح شـــد و 
اینکـــه او بـــا این تیم روســـی قـــرارداد هم 
بســـته بود و حـــالا که پشـــیمان شـــده و 
بـــا ســـپاهان بـــه توافـــق رســـیده، بر ســـر 
امضای قرارداد به مشـــکل خـــورده و خود 
مدیرعامـــل ســـپاهان هـــم بـــه برخوردن 
مشـــکلاتی بر ســـر قـــرارداد او اشـــاره کرده 
است. مشـــکلاتی که هنوز جزئیات دقیق 

آن اعلام نشـــده است.
 دیگـــر بازیکنی که ســـپاهان بـــه خدمت 
گرفتـــه، محمدمهـــدی محبـــی ســـتاره 

فصل گذشـــته مس رفســـنجان است که 
ســـرخابی های پایتخت هم در پی جذب 
او بودنـــد ولی این شـــاگرد ســـابق محرم 
نویدکیـــا، اصفهـــان را برای ادامـــه فوتبال 
خـــود انتخـــاب کـــرده اســـت. امـــا یکی از 
جالب تریـــن بازیکنانـــی که ســـپاهانی ها 
محمدامیـــن  گرفته انـــد،  خدمـــت  بـــه 
حزبـــاوی بوده اســـت. بازیکنـــی که فصل 
گذشـــته با الســـد به قهرمانی لیگ و جام 
حذفـــی قطر رســـید امـــا یـــک روز پس از 
اینکه قراردادش با الســـد فســـخ شـــد، به 
عضویت ســـپاهان درآمـــد و قرارداد ســـه 

ســـاله ای را بـــا این تیم بســـت.
 برگ برنده ســـپاهان در نقـــل و انتقالات 
دیروز، مهدی لیموچی بود. بازیکن فصل 
گذشـــته آلومینیـــوم که پرسپولیســـی ها 

بشـــدت به دنبال او بودنـــد و خودش هم 
از علاقـــه اش بـــه رنـــگ قرمـــز صحبت به 
میـــان آورده بـــود. در این میـــان اراکی ها 
هم اولویت شـــان برای انتقال این بازیکن 
را پرســـپولیس اعلام کردند امـــا به یکباره 
ورق برگشـــت و ســـپاهان توانســـت نظـــر 
مســـاعد لیموچی را جلب کند و خود این 
بازیکن هـــم بگوید آمادگـــی ذهنی حضور 

در جمع سرخپوشـــان را نداشـــته است.
 البته این پایان نقل و انتقالات ســـپاهان 
نیســـت و این باشـــگاه بازیکنان داخلی و 
خارجی دیگـــری از جمله عـــادل حردانی 
را هـــم در نظـــر دارد و بایـــد دید تـــا پایان 
فصـــل نقـــل و انتقـــالات چه ســـتاره های 
دیگـــری را جذب می کند. اینکه ســـپاهان 
بازیکنان جـــوان و آینده داری را به خدمت 

گرفته کـــه می توانند در فصل هـــای آینده 
بدرخشـــند نکتـــه مثبتـــی برای ایـــن تیم 
محســـوب می شـــود ولی باید به این توجه 
داشـــت که قطعاً جـــذب ایـــن بازیکنان، 
هزینه هـــای بســـیار زیادی را در بر داشـــته 

. ست ا
 طبق خبرهایی که ســـال گذشته منتشر 
شده بود، باشگاه الســـد یک میلیون دلار 
به باشـــگاه فولاد پرداخته بـــود و ۷۰۰ هزار 
دلار نیز دستمزد ســـال اول حزباوی بوده 
اســـت و حالا اینکه این مدافع ملی پوش 
با چه مبلغی راضی به حضور در ســـپاهان 
شـــده، جالب توجه اســـت. دربـــاره مبلغ 
رضایتنامه لیموچی هـــم مبلغ 15 میلیارد 
تومـــان مطرح بـــوده و اینکه ایـــن بازیکن 
بـــا چه مبلغی راضی شـــده قیـــد حضور در 

تیم قهرمـــان لیگ را بزند، جالب اســـت. 
ضمن اینکه از گوشـــه و کنار شنیده شده، 
حردانی پیشـــنهاد 28 میلیاردی استقلال 
را نپذیرفتـــه ولی حالا در آســـتانه توافق با 

سپاهان است.
 ایـــن نشـــان می دهـــد ســـپاهان دســـت 
کم بـــرای چهـــار بازیکـــن جدیـــدش ۲۰۰ 
میلیـــارد تومان هزینـــه کرده اســـت. این 
در حالـــی اســـت که ســـقف بودجـــه این 
فصـــل فوتبال ایـــران، 425 میلیارد تومان 
است و ســـپاهان بیش از 20 بازیکن دیگر 
هـــم دارد که باید بـــه آنها پـــول بدهد. آیا 
این مبلغ باقیمانده کفاف ســـقف بودجه 
را می دهـــد و کارگـــروه نظـــارت بر ســـقف 
 بودجـــه و ســـپاهان می توانند پاســـخ آن 

را بدهند!

5 فوتبال ایران یکشنبه   24 تیر 1403  شماره 7604

newspaper.inn.ir iranvarzeshii

خیبروچادرملونمیخواهندآسانسورشوند

فرصتهاوتهدیدهایتازهواردها

لیگبرترامسالدومیهمانتازهازلیگ
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لیگبیســـتوچهـــارم،آخرینشـــرایط

ایـــندوتیمرابررســـیکردیم.

 خیبر با دست فرمان مهاجری پیش 
می رود

چادرملـــو و خبیر خرم آبـــاد دو تیم جدید 
لیگ برتر هســـتند که فصل آینـــده اولین 
تجربه حضـــور خود را در ایـــن لیگ تجربه 
خواهنـــد کـــرد. در روز هایـــی کـــه اکثـــر 
تیم هـــای لیـــگ برتـــری منفعل هســـتند، 
تیم هـــای تـــازه لیگ برتری شـــده حضوری 
فعـــال در بـــازار دارند؛ خبیر تا بـــه اینجای 
کار توانســـته عـــلاوه بـــر تمدیـــد بـــا ارکان 
موفقیـــت تیمـــش در لیـــگ یـــک، عارف 
رســـتمی، تونی فریتاس باتیستا دروازه بان 
برزیلـــی و علیرضا نقی زاده هافبک ســـابق 

تیـــم آلومینیـــوم اراک را به صـــورت قطعی 
جـــذب کنـــد و در چنـــد روز گذشـــته هم 
مذاکراتی با چند بازیکن لیگ برتری دیگر 
داشـــته و بـــه نظـــر می رســـد خرم آبادی ها 
نمی خواهنـــد حضـــوری آسانســـوری را در 
لیگ برتـــر تجربه کننـــد. خبیر بـــه تازگی 
یک ورزشـــگاه مجهـــز را هم افتتـــاح کرده 
تا خیالـــش از بابت میزبانـــی در خرم آباد 
راحت باشـــد. تنهـــا تغییـــر خرم آبادی ها 
تـــا به اینجـــا در پســـت مدیریـــت این تیم 
رقم خورده و حســـین خبیری، مدیرعامل 
فصـــل گذشـــته این تیـــم، از ســـمت خود 
کناره گیـــری کـــرده، خبیری کـــه در بهمن 
ســـال 1402 مدیرعامـــل خیبر شـــده بود، 
تـــا پایـــان فصـــل گذشـــته در این ســـمت 

فعالیـــت کرد.
 

مشکل میزبانی علیه یزدی ها
میهمان جدیـــد لیگ برتر تیـــم چادرملو 
هـــم در  تیـــم  ایـــن  کـــه  اســـت  اردکان 
تـــلاش اســـت بـــا ســـعید اخبـــاری ادامه 
 دهـــد؛ اســـتان یـــزد آخرین بـــار در فصل
1385 -1384 در لیـــگ برتر ایران نماینده 
داشت؛ تیم شـــهید قندی یزد بعد از یک 
فصل حضـــور در لیگ برتر به دســـته اول 
ســـقوط کرد و از آن پس مردم استان یزد 
دیگـــر رنگ داشـــتن تیـــم لیگ برتـــری را 
ندیدند. چادرملـــو اردکان نماینده جدید 
اســـتان یـــزد در لیـــگ برتـــر، در حالی که 

از نظـــر مالی مشـــکلی ندارد، بـــا چالش 
بلاتکلیفی زمین تمرین و ورزشگاه روبه رو 
اســـت و همین موضـــوع باعث شـــده تا 
اخباری نســـبت به همکاری بـــا چادرملو 
در لیـــگ برتـــر دچـــار تردید شـــود. زمین 
تمرینـــی چادرملـــو میزبـــان هشـــت تیم 
مختلف اســـت که نشـــان دهنده کمبود 
فضـــای تمرینـــی مناســـب برای ایـــن تیم 

است. همچنین ورزشـــگاه شهید نصیری 
یـــزد کـــه قـــرار اســـت میزبـــان بازی های 
دلیـــل  بـــه  باشـــد،  خانگـــی چادرملـــو 
مشـــکلات متعدد هنوز آمـــاده میزبانی از 
مســـابقات لیگ برتر نیست. این موضوع 
می توانـــد چادرملو را مجبور بـــه میزبانی 
از بازی هـــای خـــود در خـــارج از اســـتان 
کند، کـــه به ضـــرر این تیـــم خواهد بود. 

بـــا وجود وابســـتگی چادرملو به شـــرکت 
معدنـــی و صنعتـــی چادرملـــو کـــه از نظر 
مالی مشـــکلی ندارد، این باشگاه از منابع 
مالی خـــود برای حل مشـــکلات و ارتقای 
شرایط اســـتفاده نمی کند. گفته می شود 
رفع ایرادات ورزشـــگاه شـــهید نصیری 50 
میلیـــارد تومـــان هزینه دارد، اما شـــرکت 
چادرملـــو تاکنـــون اقدامـــی در این زمینه 

انجام نداده اســـت. هرچنـــد که مدیرکل 
ورزش و جوانان اســـتان یـــزد در مصاحبه 
اخیـــرش گفته: »آماده ســـازی ورزشـــگاه 
شـــهید نصیـــری بـــرای میزبانی مناســـب 
لیگ برتر فوتبـــال قهرمانی باشـــگاه های 
کشـــور در دســـتور کار اســـت که پیگیری 
و اقدام می شـــود.« اما تاکنـــون چادرملو 
فاصله زیـــادی تـــا میزبانی در یـــزد دارد و 
از ســـیرجان به عنوان میزبـــان احتمالی 
دیدار هـــای خانگـــی چادرملـــو نـــام برده 
می شـــود. این تیـــم در چند روز گذشـــته 
تـــلاش کـــرد تـــا شـــاکله اصلـــی تیمـــش 
را حفـــظ کنـــد و تـــا ایـــن لحظه قـــرارداد 
بازیکنـــان اصلـــی فصل گذشـــته خـــود از 
جملـــه ســـیدعلی یحیـــی زاده، بهتریـــن 
گلـــزن این تیم در فصل گذشـــته، حجت 
صدقـــی و محمدرضـــا مســـلمی جاویـــد 
را تمدیـــد کـــرده اســـت. علـــی عطایـــی 
مدیرعامل باشـــگاه چادرملو در خصوص 
سیاســـت تیمش در بازار نقـــل و انتقلات 
گفتـــه: »ما قصد داریم شـــاکله اصلی تیم 
خـــود را حفـــظ کنیـــم و به دنبـــال جذب 
بازیکن مطرحی نیســـتیم و نمی خواهیم 
بمـــب بترکانیـــم.« البتـــه بـــا توجـــه بـــه 
قیمت هـــای بالای بازیکنـــان لیگ برتری، 
چادرملـــو قصـــد دارد از نســـخه موفقیت 
اســـتقلال خوزســـتان در فصل گذشـــته 
اســـتفاده کند و به دنبال جذب بازیکنان 

باکیفیت خارجی اســـت.

جـــادو، رمالـــی و خرافـــات در فوتبـــال 
موضوعـــی تمام نشـــدنی و غیرقابل باور 
اســـت که در ســـطح بـــالای این رشـــته 
نیز متأســـفانه دیده می شـــود. باشـــگاه 
مس ســـونگون یکـــی از باشـــگاه هایی 
اســـت که طـــی ماه هـــای اخیـــر در این 
زمینه مـــورد توجه قـــرار گرفته اســـت. 
ادعای ارتبـــاط تیم فوتبال این باشـــگاه 
و ارکان فنـــی و مدیریتی آن با نفراتی که 

جادوگر نامیده می شـــوند، از چند وقت 
پیـــش مطرح بود. مهدی بخشـــی زاده، 
از  ســـرمربی ســـابق مـــس ســـونگون 
اســـتخدام رمـــال و خواســـته های ایـــن 
فـــرد از ارکان باشـــگاه می گویـــد: »اوایل 
فصل یک نفر به من زنـــگ زد که من در 
آلمان دوره آنالیز دیـــده ام و می خواهم 
کمک کنم. مـــن هم گفتـــم هفته دوم 
مـــا مقابـــل دریـــای بابـــل بـــازی داریم، 

کارهایـــت را بیـــاور هتـــل آنجـــا صحبت 
کنیم. زمانی که آمد، یکی از دســـتیارانم 
به من گفت اینی که بـــه عنوان آنالیزور 
خـــود را معرفی کرده را من می شناســـم 
و در کار جـــادو و جنبل اســـت. همانجا 
گفتـــم کـــه ردش کنیـــد بـــرود. همـــان 
فرد اصـــرار داشـــت که من پـــول ندارم 
بـــه تهـــران برگـــردم و باید برایـــم هتل 
بگیرید. بعد کـــه رفت به من اس ام اس 

داد کـــه ببیـــن با تیمت چـــه کار می کنم 
و این حرف ها.«او با اشـــاره بـــه کارهای 
انجام شـــده توســـط رمـــال مـــورد نظر 
می گویـــد: »آقـــای میرزاییـــان بعـــداً به 
مـــن گفـــت کـــه همین آقـــا اســـتخدام 
باشـــگاه شـــده بود. زمانی کـــه من آنجا 
بـــود همیـــن فـــرد را آورده بودنـــد کـــه 
علیـــه مـــن کار کنـــد. فیلم هایـــش هم 
مشـــخص اســـت. بعد هم که ما رفتیم 

به گفته خودشـــان بـــرای موفقیت تیم 
یک ســـری کارهـــا می کردند؛ مثـــلاً روی 
نیمکـــت آب می پاشـــیدند و از این جور 
کارهـــا. بخشـــی زاده در پاســـخ بـــه این 
ســـؤال که »آیا مدیرعامل باشـــگاه هم از 
ایـــن اتفاقات مطلع بـــود؟« گفت: »من 
ایـــن را نمی دانم ولـــی آقـــای میرزاییان 
می گفـــت، این فرد اســـتخدام باشـــگاه 
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